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В статье рассмотрены основные направления деятельности и формы сотрудничества институтов общественности 
и органов публичной власти в сфере обеспечения конституционного правопорядка. Показаны роль и место различ-
ных институтов гражданского общества в обеспечении конституционного правопорядка, рассмотрены основные мо-
дели и формы их сотрудничества с органами публичной власти в сфере укрепления конституционного правопорядка.
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The article reviews the main activity areas and forms of cooperation between public institutions and public 
authorities in securing constitutional law and order. The author shows the role and place of various civil society 
institutions in securing constitutional law and order, reviews the main models and forms of their cooperation with public 
authorities in strengthening of the constitutional law and order.

Keywords: constitutional law and order, public institutions, public chambers, public councils, public authorities, 
police, coordination, cooperation, securing constitutional law and order.

DOI: 10.18572/1812-3767-2020-1-21-25


